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Styrelsemöte Hallsta Ridklubb, 2023-03-09 
 
Närvarande: Eva Senderovitz, Maria Adolfsson, Daniel Järlestig, Michelle Tirroniemi, Linnea 
Grankvist, Marie Johansson, Nora Åkerström, Anna Blomstam, adjungerad Malin 
Johansson, ridskolechef  
Ej närvarande: Ellen Åkerström, Nora Gröhn, Katja Bergman, Julia Hagström, Anette Berg, 
Ann-Marie Kossowski 

 
§ 15 Mötets öppnande  
Föreningens ordförande Eva Senderovitz förklarade mötet öppnat.  

  
§ 16 Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes   

  
§ 17 Val av protokolljusterare  
Michelle Tirroniemi valdes att justera dagens protokoll.  

  
§ 18 Rapporter  
a. Anläggning  
Summering  

• Installerat kattluckor 

• Grävt kring nya grushagarna 

• Undervisning av harv och traktor för nya vaktmästaren  

• Reparerat ena gödselskrapan i nya stallet  

• Reparerat port till foderkammaren och port på garaget  

• Reparerat den ena fodervagnen så att den fungerar 
 
Plan för kommande period  

• Reparera den andra fodervagnen  

• Montera styrning till gödselrännan samt skrapa nu när delar har kommit hem  

• Byta lager på motorn till ett av gödselbanden  

• Få ihop gräsklippare  

• Fortsätta att se över vattenvagnen och få den tät och finare 

• Fortsätta röja efter Vinbäcken  

• Bygga klart trappen, med ett riktigt räcke  

• Justera värmen i nya stallet då den idag är ojämn. Följa upp detta med BJ Värme  

• Ta in offerter på avfallshanteringen   
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b. Ridskola  
Summering   
Har haft öppet hus för pensionärer vilket var väldigt trevligt. Vi planerar att ha det igen längre 
fram då vi har påbörjat ett arbete med Seniorglädje på Hallstahammars kommun.  
Vi får tyvärr inte lika många anmälningar till våra extra aktiviteter som vi hoppats på, till 
exempel avelskurser och lovaktiviteter. Pay´n jumps och liknande verkar fortfarande 
attraktivt.   
 
Benjamin har börjat som vaktmästare – det fungerar bra!  
 
Det pågår utredning om Pippis hälsa med melanom som hon har på halsen.  
 
Plan för kommande period 

• Fortsätta att leta efter en ny lektionshäst via insamlingen av våra medlemmar.   

• Mads Hendeliowitz har clinic den 22/3, och vi har en foderföreläsning (sponsrad) den 
23/3.  

• Vi jobbar ständigt med att komprimera grupperna för att skapa utrymme för nytt, samt att 
vi försöker hitta sätt att locka nya elever.  

  

c. Ekonomi  
Summering   
Budget på -1 405 tkr fastställdes på årsmötet.   
 
Det ackumulerade resultatet för februari ligger på 239,2 tkr vilket är bättre än budget, detta 
har även i februari framför allt att göra med att en del större kostnadsposter ligger 
periodiserade i budget, så det kommer jämna ut sig.  
 
Delar av arbetsutskottet hade möte med Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott den 
9 februari för att presentera läget och diskutera vägen fram. Det bestämdes att HARK skulle 
skriva en ansökan om ekonomiskt stöd vilket vi har gjort och KF har granskat den. Möjlighet 
för ett års amorteringsfrihet på banklånet undersöks nu med banken. Tills vi förhoppningsvis 
hittar en lösning på detta, indikerar prognosen likviditetsproblem i maj, vilket gör att vi 
eventuellt får skjuta på investeringar och större kostnader så långt det går.   
 
Plan för kommande period  
 
Prognosresultat 2023   
Resultat: -1 285 tkr  
Likviditetsresultat: -1 509 tkr  
Ridslingeprojektet (med bidrag från Allmänna Arvsfonden hanteras separat och ingår inte i 
prognosen)  
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Planerade investeringar/större projekt 2023:  

• Fiberinstallation (klart, betalt 2 mars)  

• Hästar (ersättning av Zorro, letande pågår) (april)  

• Etablering av ligghall (april)  

• Renovering av baracker till ungdomsverksamhet och uthyrning (maj)  

• Domarvagn (maj)  

• Etablering av Ridslinga, fas 1 (sep/nov)  

• Uppfödning (pågår) 
 

d. Tävling  
Plan för kommande period   
Dressyrtävlingen vecka 7 gick bra, det var en bra mängd startande och det gick med lite mer 
vinst än planerat.   
 
Plan för kommande period  
Vi planerar att ha en tävlings kick-off fredag och lördag vecka 13. Prison Island för de som 
vill och övernattning på ridskolan med pizzakväll. På lördagen planerar vi ett träningspass 
anpassat för olika ryttare. Lunch för alla som vill och sedan hoppträning för Stina Lillje och 
dressyrträning för Linda Andersson på eftermiddagen.  
 
Inför hopptävlingen vecka 12 är det helt okej med anmälningar hittills men vi hoppas det 
fortsätter ticka in lite fler.   
 
Jacob ska snickra ihop en ny prispall, som är lite stabilare än den vi har nu.  
 

e. Harkinsatsen och klubbkläder   
Summering   

• Planerat och lagt ut om studiebesök (HARKevent nummer 1 2023), eventet blir den 17 
Mars i stället för 18 Mars 

 
Plan för kommande period  
Få till ett nytt möte med Michelle om att sälja klubbkläder i kafeterian 
 
Övrigt  
Moa är borta på utbildning v 12 – 17  
 

f. Ungdomssektionen  
Summering  
Under februari månad hade vi årsmöte med pizzakväll. I samband med detta röjdes också 
ungdomsrummet ut på de möbler som inte längre kunde användas. Vi har städat ur 
ungdomsrummet och målat de väggar som behövde en uppfräschning. Den nya styrelsen 
har haft ett möte och planerade då Disney övernattning som ägde rum i början av mars. 
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Plan för kommande period  

• Ha ett möte för att planera aktiviteter till påsklovet.  

• Planera teambuilding för både styrelsen och ledargruppen.  

• Möblera i barn- och ungdomsrummet. 

 
g. Hyresgäster  
Informationen om hyreshöjningen har tagits emot med förståelse och man hjälps åt att 
påminna om att släcka och använda kallvatten så långt det är möjligt.  
 

h. Webb och IT   
Summering   
• Billigast och bäst är att fortsätta med Quicknet som leverantör av internet och IP-telefoni 

• Har uppdaterat webben med handlingar och protokoll efter årsmötet  
 

Plan för kommande period  
• Flytta internet till nya fibern 

 

i. Sponsring 
Summering 

• Hallstahem har lämnat besked om att de sponsrar oss även 2023.  

• Hemköp vill tyvärr inte fortsätta sponsra detta år, så den skylten ska plockas ner.   
 
Plan för kommande period.  

• Ta fram en aktuell kalkyl gällande leasing/köp av B-kortsbil  

• Har beställt 4 reklamskyltar för nya sponsorer, 2 stora ska läggas film på befintliga 
skyltar och två små blir nya   

• Följa upp de företag som är tillfrågade 

• Michelle pratar med Åsby Kött & vilt om eventuellt samarbete kring evenemang på 
ridklubben 

 

j. Försäljning 

Plan för kommande period 
Ska sälja produkter från Tvättmästarn, toalettpapper och tvättmedel, härnäst för att samla in 
pengar. Michelle och Anna har testat produkterna och de verkar väldigt bra. Dessutom ska 
Bingolotterna för påsk börja att säljas nu.  
 

k. Uthyrning 

Summering 
Har hyrt ut delar av anläggningen till: 

• Golden retrieverklubben  

• RC-bilsförening har haft tävling 

• Distriktet har haft domarutbildning   
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Plan för kommande period  

• RC-bilsföreningen är intresserade av att hyra anläggningen igen, eventuellt i kombination 
med ponnyridning  

 

l. Interiör   
Sammanställning 
Det har varit ganska stilla i gruppen under februari, dels på grund av sjukdom men det har 
också varit mycket annat på gång. Det har städats en del på olika ställen. 
 
Plan för kommande period  
Planeras ett möte på måndag den 13 mars för att gå igenom projekten vi vill få färdigställt 
under 2023. Planen är att alla deltar i de projekt som de har intresse och förmåga till. 
Fixardag ska genomföras den 18 mars, även denna ska planeras på måndagens möte. 
 

§ 19 Arbetsmiljö, säkerhet och trygghet 
Skyddsrond är genomförd och kommunal hade inga anmärkningar.  

 
§ 20 Övriga frågor  
• Fotografering av alla i styrelsen bordläggs till nästa möte.  

• Krock ideellt arbete/ridlektion – detta har inte hunnits med, frågan bordläggs och Maria 
formulerar ett förslag till nästa styrelsemöte. 

• Årsmöte för Västmanlands ridsportförbund, Linnea Grankvist representerar Hallsta 
ridklubb.  

• Svenska ridsportförbundets årsmöte, detta hoppar vi över att delta på i år 

• Anette, Linnea och Marie är alla anmälda på kursen Ny i styrelsen.  

 
§ 21 Mötets avslutande  
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
Maria Adolfsson, Sekreterare  Michelle Tirroniemi, Justerare  
 
Justeras: 
 
 
Eva Senderovitz, Ordförande 


